



CODE: 7CTU-1(WINTER)

7天5/6晚

**推荐**

# 九寨冬韵 牟尼雪瀑

**DAY 01 吉隆坡 / 成都** (机上用餐/晚)

住宿: 赛仑吉地酒店/同级

乘搭 **D7 320** 航班, 抵达四川省四川省。接待后, 游览**浣花溪公园**, 送往酒店休息。

**DAY 01 吉隆坡 / 成都** (机上用餐)

住宿: 赛仑吉地酒店/同级

乘搭 **D7 326** 航班, 抵达四川省四川省。接待后送往酒店休息。

**DAY 02 成都 / 汶川 / 九寨沟** (早/午/晚)

酒店: 九寨天源豪生大酒店/同级

今早, 乘车前往九寨沟, 途径**汶川县**, 可看到血多512地震中的遗迹, 会让我们意识到“珍惜生命, 热爱生活”是多么的重要! 继续游览**叠溪海子**, 位于中国最大的羌族聚居地阿坝藏族自治州茂县境内, 岷江上游岷山脚下, 是世界自然遗产九寨沟、黄龙旅游沿线一道独特的风景线。而后, 车游**松潘古城 (不上城墙)**。

**DAY 03 九寨沟** (早/午/晚)

酒店: 九寨天源豪生大酒店 / 同级

全天游览如诗画板的**九寨沟 (含环保公共车)**。九寨沟以九个藏族村寨而得名, 风景精华令人叹为观止、色彩斑斓、晶莹剔透的高山海子。九寨沟以高山湖泊群和瀑布群为主要的特点, 集雪山、瀑布、海子、彩林、藏羌风情为一体, 以原始的自然美、变幻无穷的四季景观, 丰富的动植物资源, 被称为“童话世界”和“人间仙境”。

**DAY 04 九寨沟 / 牟尼沟 / 都江堰** (早/午/晚)

酒店: 都江堰中心智选假日 / 同级

今天乘车前往都江堰, 途中游览中华第一钙化瀑布**牟尼沟~扎嘎瀑布**。扎嘎瀑布是一座多层的叠瀑, 叠叠多变。瀑布高104米、宽35米, 为中国最高的钙化瀑布。景区内山、林、洞、海等相应成辉, 林木遍野, 大小海子可与九寨沟池比美, 钙化池瀑布可与黄龙“碧池”争辉。

**DAY 05 都江堰 / 成都** (早/午/晚)

住宿: 赛仑吉地酒店/同级

今早, 前往参观全世界至今为止, 年代最久、唯一留存、以无坝引水为特征的宏大水利工程~**都江堰水利工程 (含电瓶车)**。景区内景色秀丽, 文物古迹众多, 主要有伏龙观、二王庙、安澜索桥、玉垒关、离堆公园、玉垒山公园等。下午于**春熙路步行街**自由购物。

**DAY 06 成都** (早/午/晚)

住宿: 赛仑吉地酒店/同级

今早, 前往中国动物界的国宝、活化石之称的**熊猫基地 (含电瓶车)** 勒戒熊猫人工培育的过程与发展, 近距离看大熊猫的野外生活。全世界现存1,000多只的大熊猫, 85%在四川, 成为大熊猫的故乡。随后前往参观以明清时代的川西建筑, 有着“成都版清明上河图”的**锦里一条街**, 观光购物, 这里集中展示了四川民俗的独特魅力和三国蜀汉文化气息。这里也是美味小吃云集之所, 如钟水饺、赖汤圆、夫妻肺片、韩包子、龙抄手, 还有街边的麻辣烧烤和串串香, 都使人流连忘返。乘搭 **D7 327** 送往机场乘搭班机飞返吉隆坡, 行程至此结束!

**DAY 07 吉隆坡** (早/午/机上用餐)

早餐后, 游览**宽窄巷子**。乘搭 **D7 321** 送往机场乘搭班机飞返吉隆坡, 行程至此结束!

购物站: 橡胶, 玉器, 茶叶, 宝树堂

保证自费: 成都川剧变脸+九寨沟藏羌歌舞秀+千年古径琴台路+成都府南河夜景巡游+中国古羌城= RMB 480/人

KUL/CTU D7320 0915-1340 (3,6,7)  
CTU/KUL D7326 1815-2240 (1,2,4,5)

CTU/KUL D7 321 1455-1945 (3,6,7)  
CTU/KUL D7 327 2355-0430+1 (1,2,4,5)

\*以上行程仅作参考, 最终行程、膳食及住宿的先后顺序, 将以地接社安排为准, 我社保留更改或调整之权利, 恕不预先通知.\*



**7D 5/6N** **RECOMMEND**

# Jiuzhaigou Winter & Mouni Icefall

**CODE: 7CTU-1(WINTER)**

**Day 01 KL/Chengdu (MOB/D)** Hotel: Chengdu Serengeti Hotel / Similar  
By **D7 320** flight, arrival at Chengdu Shuangliu International Airport and visit Huan Hua Xi Park. Transfer and check in hotel.

**Day 01 KL/Chengdu (MOB)** Hotel: Chengdu Serengeti Hotel / Similar  
By **D7 326** flight, arrival at Chengdu Shuangliu International Airport. Transfer and check in hotel.

**Day 02 Chengdu/ Wenchuan/ Jiuzhaigou (B/L/D)** Hotel: Jiuzhaigou Howard Johnson / Similar  
Start with excursion to Jiuzhaigou via Wenchuan County, pass by the Ruins of 512 Wenchuan Earthquake. Continue to Diexi Lake, the lake meanders through the dry valley on the upper reaches of the Min River. Jiuzhaigou On both sides of the lake there stand towering bare mountains. Diexi Lake looks even greener against the gray cliffs. Songpan Ancient Town (Drive - Through).

**DAY 03 Jiuzhaigou (B/L/D)** Hotel: Jiuzhaigou Howard Johnson Hotel / Similar  
After breakfast, starting sightseeing tour in Jiuzhaigou Valley, literally means "Nine Village Valley", composed of three main gullies arranged in Y shaped. Its name is due to the existence of nine stockades villages (Heye, Panxing, Pendu, Panya, Rexi, Yongzhu, Shuzheng, Jianpan and Zechawa) of Tibetan origin and it is always regarded as holy mountain and watercourse by the Tibetan people. Seven of them are still populated today. Jiuzhaigou Valley is a great masterpiece of nature having dream like scenery and Mouni Valley abundant natural resources. It combines blue lakes, waterfalls, verdant forests, snow-covered mountains, and the folk customs of the Tibetan.

**DAY 04 Jiuzhaigou/Mouni Valley/Dujiangyan (B/L/D)** Hotel: Holiday Inn Express Hotel / Similar  
Today, visit to the Mouni Gully Scenic Area which consists of Zhaga Waterfall, which integrates forests, mountain lakes, hot spring pools, grandeur carbonate waterfalls and travertine ponds in a harmonious way. Zhaga Waterfall is an immense waterfall roaring down from the calcareous rock, which are 104m high and 35m wide. This is the biggest calcareous waterfall in China. There are also caves among the waterfall, where streams flow down along the rock and drops of water dance in the air, and inside the cave is a marvelous wonder.

**DAY 05 Dujiangyan / Chengdu (B/L/D)** Hotel: Chengdu Serengeti Hotel / Similar  
Morning, visit to the world famous Dujiangyan Irrigation System (inclusive eco-shuttle) which built in 256BC located in the Min River and still in use to irrigate over 5,300km sq. Of land in the region. It comprises of three major parts; Fish Mouth Levee, Flying Sand Weir and Bottle-Neck Channel. Also visit to the Anlan Suspension Bridge, Two King Temple and Dragon Taming Temple. Later, enjoy shopping at Chunxi Pedestrian Shopping Street

**DAY 06 Chengdu / Kuala Lumpur (B/L/D)** Hotel: Chengdu Serengeti Hotel / Similar  
Morning, visit to the Panda Breeding and Research Centre (Inclusive Eco-Shuttle). This beautifully laid-out 230 hectare park is home to giant pandas. Visit the nursery to see the highly successful breeding program and the many enclosures among lakes, bamboo groves and shady walkways, to view the pandas at rest and play There's a wealth of information, a panda museum, and of course the engaging animals themselves. Next visit to Jinli Pedestrian Street, one of the oldest and busiest streets during West Shu period. Feel the authentic Chengdu Spirit by seeing the age-old street, folk residence, teahouse, stage and handiwork. Free at leisure to stroll around. By **D7 327** flight, transfer to Chengdu Shuangliu International Airport flight return to Kuala Lumpur.

**DAY 07 Chengdu / Kuala Lumpur (B/L/MOB)**  
After breakfast, visit Kuan Zhai Alley. By **D7 321** flight, transfer to Chengdu Shuangliu International Airport flight return to Kuala Lumpur.

**Shopping Stop : Silk, Jewelry , Herb , Tea**

**Compulsory Optional : Magical Face Changing+Jiuzhaigou Qiang Culture Show+Qintai Road+Funan River Night Tour+Qiang Ancient City = RMB480/pax**

\*The above itinerary is for reference only and is subject to any necessary changes in accordance to local conditions.\*